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IZJAVE PREDSEDNIKA VLADE RS IN PREDSEDNIKA EVROPSKEGA SVETA JANEZA JANŠE 

OB KONCU PRVEGA DNE ZASEDANJA EVROPSKEGA SVETA 

Bruselj, 19. junij 2008 

 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Dober večer, lep pozdrav vsem skupaj. Evropski svet se je danes 
srečal z zahtevnim dnevnim redom. Še pred formalno sejo Evropskega sveta smo se dobili v formatu Sveta, v 
sestavi predsednikov držav in vlad, kjer smo obravnavali izpolnitev pogojev Slovaške za vstop v evro območje 
in potrdili to odločitev. Na podlagi poročila Evropske komisije in Evropske centralne banke je Svet ugotovil, da je 
Slovaška izpolnila kriterije za prevzem skupne evropske valute in danes je dobila zeleno luč Sveta, da s 1. 
januarjem leta 2009 vstopi v evro območje.  
 
Evropski svet se je potem srečal s predsednikom Evropskega parlamenta in se seznanil s stališči oziroma 
pogledi Evropskega parlamenta na vprašanja, ki so bila na dnevnem redu oziroma, ki so na dnevnem redu 
tokratnega junijskega zasedanja Evropskega sveta. Nato smo začeli razpravo o posledicah hitre rasti cen nafte 
in hrane, še posebej z vidika posledic teh podražitev na standard državljank in državljanov članic Evropske 
unije. Seznanili smo se s predlogi Evropske komisije, ki jih bo potem predstavil predsednik Evropske komisije, 
gospod Barrosso, in pričeli z razpravo, ki jo bomo nadaljevali jutri oziroma danes dopoldne, glede na to, da je 
bil interes za razpravo velik in razpravljalcev zelo veliko. Gre za pomembno temo. Evropski svet je na podlagi 
razprav, ki so jih izpeljale tudi različne formacije Sveta v zadnjih dveh mesecih pred tem, da sprejme nekatere 
pomembne zaključke. Vendar pa glede na to, da do konkretne obravnave samih zaključkov nismo prišli, glede 
na to, da je bila razprava dolga in da jo nadaljujemo danes zjutraj, vas bomo o tem obvestili na zaključni 
tiskovni konferenci.  
 
Med delovno večerjo smo poslušali oceno predsednika irske vlade taoiseacha Briana Cowena o prvi analize 
irske vlade o razlogih za negativni rezultat irskega referenduma o Lizbonski reformni pogodbi. Potem smo odprli 
razpravo o tem vprašanju. Razprava je bila odkrita, usmerjena v izmenjavo mnenj, oceno posledic tega 
rezultata tako za Irsko kot tudi za Evropsko unijo in na koncu se je oblikovalo nekaj predlogov, ki bodo še 
predlog podrobne obdelave do nadaljevanja seje Evropskega sveta jutri oziroma danes zjutraj. Tako da o nekih 
dokončnih zaključkih vas, žal, danes oziroma na tej tiskovni konferenci še ne morem obvestiti. Osebno sem 
pričakoval dolgo razpravo, najbrž ste jo pričakovali tudi vi. Vendar pa lahko na podlagi te razprave, ki se je že 
odvila in ki ne bo več dolga, v samem nadaljevanju rečem, da je prišla do izraza velika enotnost članov 
Evropskega sveta, predsednikov držav in vlad držav članic Evropske unije, da poiščemo rešitev iz te situacije.  
 
Ta pripravljenost je izjemno velika, vsi se zavedamo, da Evropska unija potrebuje nekatere nove odgovore na 
globalne izzive in na podlagi tega spoznanja smo tudi iskali rešitve. Kot že rečeno, pa formalnih zaključkov še 
nismo sprejemali, zato o samih podrobnostih tudi danes ne bi govoril, vas bomo pa seveda o rezultatu seznanili 
na zaključni tiskovni konferenci po zaključku seje Evropskega sveta popoldan. Hvala lepa.« 


